

DATE: 13/09/2020

REFERENCE: DCSD/2020/5

De-listing -Khaleeji Commercial Bank BSC Company
(Symbol Code: KHCB)

Dear All,

Kindly note that **Khaleeji Commercial Bank BSC (KHCB)** has been de-listed from Dubai Financial Market on 27/08/2020. The debiting of all shares registered under shareholders has been completed on 13/09/2020 and these shares have been transferred to the Khaleeji Commercial Bank BSC.

Kindly note that we have informed all the company's shareholders about this decision and action via SMS. In case you receive enquiries in this regards, kindly inform your clients to contact Khaleeji Commercial Bank BSC directly at the following contact numbers:

- Mrs/ Fajer Fajer Albusmait :0097317505541
- Mr/ Omar Al Bastaki :0097317505512

Best Regards,,,



Maryam Mohd Fekri
Chief Executive Officer
Dubai CSD

التاريخ: 2020/09/13

المرجع: DCSD/2020/5

**إلغاء إدراج - شركة مصرف الخليج التجاري ش.م.ب (رمز
الشركة: KHCB)**

تحية طيبة وبعد،،،

يرجى التفضل بالعلم أنه قد تم إلغاء إدراج **مصرف الخليج التجاري ش.م.ب (KHCB)** من سوق دبي المالي في 27/08/2020. كما أنه قد تم الإنتهاء من سحب الأسهم المسجلة تحت مساهمي الشركة في 13/09/2020 وتم تحويل تلك الأسهم إلى مصرف الخليج التجاري ش.م.ب.

كما يرجى التفضل علماً بأنه قد تم إخطار المستثمرين المسجلين في سجل الشركة بقرار الشركة والاجراء المتبع عن طريق الرسائل النصية القصيرة، وفي حال ورود أي استفسارات بهذا الخصوص، يرجى التكرم بتوجيه المستثمرين للتواصل مع مصرف الخليج التجاري ش.م.ب على الأرقام التالية:

- السيدة / فجر البوسميط: 0097317505541
- السيد/ عمر البستكي: 0097317505512

مع أطيب التحية،،،



مريم محمد فكري
الرئيس التنفيذي
شركة دبي للإيداع